
Orașul-campion al 
Ilfovului

Unul dintre proiectele mari și ambițioase ale Primăriei Chitila a 
intrat în faza finală şi va deveni în foarte scurt timp funcţional: în 
luna iulie au fost terminate complet lucrările de instalare a 
reţelelor de apă şi canalizare în localitatea Rudeni, aparţinătoare 
de Chitila şi va fi inaugurată şi staţia de epurare de aici, una 
dintre cele mai moderne staţii construite în Ilfov. După recepţia 
finală a lucrării, Chitila va reuşi să devină un unicat în județ, fiind 
singurul oraş care beneficiază de utilități, alimentare cu apă şi 
canalizare, în proporție de sută la sută. 
Proiectele edililor pentru a transforma Chitila într-o localitate 
europeană, modernă, nu se opresc însă, aici.

Despre succes și emoții cu 
Iulia Gheorghe, șefa de 
promoție 2016 a Școlii 
„Ion Vișoiu", singura 
elevă care de trei ani 
încoace are media zece pe 
linie

INTERVIU

Chitilenii dornici de 
mișcare au la dispoziție 
încă un teren modern: 
baza sportivă UTREC are  
straie noi. 

INAUGURARE
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A fost lansat Planul 
Urbanistic General 
(PUG) actualizat al 
Chitilei, un proiect  care 
prefigurează dezvoltarea 
orașului

Fundația „Pro Chitila" 
vă invită să participați la 
concursul de fotografie 
cu premii, având ca 
temă: „Ce frumoasă e 
Chitila". Concursul este 
adresat tuturor celor 
care au surprins imagini 
deosebite din orașul 
nostru. Înscrierile se fac 
în perioada 01-31 August 
2016 prin trimiterea a 
maximum două 
fotografii tematice 
împreună cu datele 
personale pe adresa: 
office@pro-chitila.ro.
Evaluarea lucrărilor se 
va face în perioada 1-7 
septembrie 2016, iar 
cele considerate eligibile 
de către organizatori vor 
fi publicate pe site-ul 
fundației: www.pro-
chitila.ro și pe pagina de 
Facebook a acesteia. Tot 
aici se află și alte detalii 
și poate fi consultat și 
regulamentul oficial al 
concursului. 
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Chitila Film Fest - ediție aniversară

CONCURS

Și anul acesta, 
cinefilii din Chitila, 

dar și din București 
și restul județului 
Ilfov, se vor bucura 
de o nouă ediție a 
festivalului Chitila 
Film Fest. 
Evenimentul va avea 
loc pe 20 august în 
parcul Dendrologic 

și va fi o ediție 
aniversară, unde 
iubitorii de film, 
așteptați în număr 
mare, vor viziona o 
retrospectivă a 
filmelor câștigatoare 
de la cele cinci ediții 
anterioare.

mailto:office@pro-chitila.ro
http://www.pro-chitila.ro/
http://www.pro-chitila.ro/


Vom avea un oraș 
modern, verde și curat

Mi s-a părut important să vă vorbesc 
despre câteva evenimente la care am 
participat şi să vă comunic cele stabilite
Dragii mei, 
este vorba, mai întâi, de 
invitația Primăriei Generale 
a Capitalei de a participa, în 
data de 25 iulie, la o 
întâlnire comună pe 
subiectul poluării aerului 
din zona de nord a 
Bucureştiului care afectează 
şi locuitorii Chitilei. După 
cum ştiţi, au existat peste 
1.000 de sesizări, care 
reclamă faptul că se simte 
un disconfort olfactiv 
persistent, repetitiv, atât în 
zone din Chitila şi Chiajna, 
cât şi în cartierele Pajura, 
Bucureştii Noi, Crângaşi, 
Militari şi Drumul Taberei. 
Iar Comisarul General al 
Gărzii Naţionale de Mediu a 
confirmat că poluarea este 
cauzată de hidrogenul 
sulfurat care depăşeşte 
limitele normale şi că vine, 
cel mai probabil, de la 
depozitul de deşeuri 
menajere Iridex-Chiajna, 
din nord-vestul Capitalei. 
Acesta este dotat cu 
instalație de valorificare 
energetică a biogazului și 
instalație de ardere la 
temperaturi înalte, dar se 
pare totuşi că de aici vine 
poluarea. La întâlnire au 
participat alături de mine 
reprezentanți ai Agenției 
pentru Protecția Mediului 
Bucuresti şi Ilfov, ai Gărzii 
Naționale de Mediu, 
primăriilor sectoarelor 1, 6 
şi Chiajna, ai Direcției de 
Sănătate Publică a Capitalei, 
Autorității Sanitare 
Veterinare și Poliției Locale 
a Municipiului București. În 

cadrul întâlnirii s-au 
analizat punctele de vedere 
ale autorităților de verificare 
și control şi s-a stabilit că va 
fi constituit un grup de lucru 
- la care Primăria Chitila şi-
a arătat disponibilitatea de a 
participa dacă va fi solicitată 
- pentru a găsi soluții clare 
de rezolvare a problemei. O 
propunere a fost cea de 
încheiere a unui protocol 
între autoritățile locale, 
pentru stabilirea unor 
puncte fixe de control al 
activității din zonă, cu 
echipe de specialiști, dar și 
pentru montarea unor 
camere video.
Tot zilele trecute am 
continuat demersul prin 
care vrem să stopăm 
activitățile ce duc la 
poluarea mediului din 
Chitila și am depus oficial la 
Ministerul Mediului petiția 
pe care am inițiat-o: „Pentru 
Chitila, un oraș verde și 
curat", semnată de peste 
1500 de chitileni (deși 
numărul lor a fost, 
mărturisesc, mai mic decât 
mă aşteptam, având în 
vedere sprijinul declarat al 
cetăţenilor pentru mediul 
curat la Chitilei). Vrem cu 
toţii să trăim într-un oraş 
„verde", cu un aer curat a 
cărui calitate să nu fie 
afectată de diverse societăţi 
care nu ţin seama de 
autorizaţiile şi legislaţia de 
mediu în vigoare. Şi am 
solicitat autorităţilor 
centrale să intervină, să 
verifice, să controleze şi să 
aplice sancţiuni acestor 

companii, inclusiv să 
dispună suspendarea 
activităţii acestora, până la 
respectarea obligaţiilor de 
mediu.
Al treilea eveniment la care 
am ținut să particip și 
despre care vreau să vă 
vorbesc este lansarea 
dezbaterii asupra Planului 
Urbanistic General (PUG) 
actualizat al orașului Chitila, 
un proiect amplu și 
complex, care vrea să 
prefigureze dezvoltarea 
orașului pe termen lung. 
După cum se știe, PUG-ul 
localităților se actualizează 
la fiecare 10 ani, iar în 
contextul în care orașul 
nostru a evoluat 
semnificativ de la ultima 
actualizare încoace, 
aducerea la zi a analizei şi 
viziunii urbanistice 
reprezintă o prioritate 
pentru administrație. 
Principalele aspecte ce au 
fost atinse în PUG-ul 
revizuit sunt cele ce ţin de 
dezvoltarea durabilă a 
oraşului nostru şi 
îmbunătățirea condițiilor de 
viață a locuitorilor, fie că 
vorbim de amenajarea de 
zone verzi şi arii naturale 
protejate, de înființarea 
unor noi instituții şi 
introducerea unor servicii 
noi în sprijinul cetăţenilor 
sau de delimitarea zonelor 
intravilane, dezvoltarea 
economică şi crearea de noi 
zone rezidențiale. Astfel, 
PUG actualizat cuprinde 
analiza situației existente la 
ora actuală într-o 

multitudine de aspecte: 
cadrul natural, evoluția 
localității, aspecte 
economice, mișcarea 
populației, circulație și 
transporturi, echipare 
tehnico-edilitară și 
probleme de mediu. La 
acestea am adăugat 
oportunitățile și riscurile 
pentru Chitila la nivel 
regional și național, dar şi 
propunerile de organizare 
urbanistică reieșite ca 
urmare a studiilor 
specializate, precum și a 
consultărilor cu locuitorii 
orașului.
Trebuie să realizăm că 
orașul acesta, unde am 
construit foarte multe 
împreună şi pe care l-am 
dezvoltat prin efortul 
nostru comun, nu are de ce 
să se oprească aici. Fie că 

vorbim de curăţenie, de 
spaţii de recreere, de 
cultură sau de sport, de 
şcoli moderne, de siguranţa 
în care ne putem plimba pe 
străzi ori de mediul 
prietenos şi curat din oraş. 
Trebuie să realizăm că 
suntem o comunitate unită, 
activă şi puternică şi că 
merităm un oraş unde 
să trăim în siguranţă, 
confort şi linişte. 
Astfel că vă invit să îmi 
transmiteţi părerile, 
preocupările şi problemele 
voastre legate de 
comunitatea noastră direct 
pe adresa de e-mail: 
primar@primariachitila.ro 
sau la audienţele unde vă 
aştept în fiecare marţi.

Cu drag, 
Emilian Oprea

Întâlnire cu primarul tău

Rudeni - o investiție 
pentru viitor

Sunt în plină desfășurare lucrările de recepție a rețelei de 
alimentare cu apă potabilă 
și a canalizării menajere 
în satul Rudeni

Testele de calitate a apei de la 
noua staţie de epurare sunt în 
curs, la fel și recepționarea 
lucrării, iar cetăţenii pot 
contribui la urgentarea dării 
în folosinţă mergând să facă 
cererile de racordare şi 
construind căminele de 
branşament.
Sistemul de alimentare cu apă 
finalizat în localitatea Rudeni 
are o reţea de distribuţie în 
lungime de 4727 metri, un puţ 
de captare la adâncimea de 
220 metri care asigură un 
debit de 5 litri pe secundă, un 
rezervor de 300 mc, precum 
şi grupul de pompare şi 
instalaţia de clorinare. S-au 
finalizat şi 4846 metri de 
rețele de canalizare menajeră 

având trei staţii de pompare, 
colectarea lor fiind dirijată 
către stația de epurare.  
Pentru înmagazinarea apei a 
fost prevăzut un rezervor 
metalic de 300 mc, izolat 
termic la interior pentru 
evitarea fenomenului de 
îngheţ în perioadele 
friguroase. Totodată, 
rezervorul este dotat cu 
rezistenţe termice cu 
termostat care au rolul de a 
împiedica scăderea 
temperaturii apei în zilele cu 
temperaturi extrem de 
scăzute.
Rețeaua de distribuție a apei 
curente, realizată din 
conducte de PEID asamblate 
prin sudură cap la cap, are 

Dezvoltare

A fost inaugurată noua 
Bază sportivă UTREC

Începând de miercuri, 27 
iulie, iubitorii sportului din 
Chitila au încă un motiv de 
bucurie: au la dispoziție încă 
o bază sportivă, 
multifuncţională, 
modernizată şi adusă la nivel 
de top. Vechea bază sportivă 
UTREC, care se afla de 
câţiva ani în stare de 
degradare şi funcţiona în 
condiții improprii, a fost 
complet refăcută printr-un 
proiect al Primăriei Chitila şi 
a fost dată în folosinţă.
Inaugurarea a avut loc în 
prezența primarului Emilian 
Oprea și a unui mare număr 

de spectatori, cu două 
meciuri demonstrative, de 
fotbal și baschet. Lucrările 
de reamenajare, coordonate 
de primărie, au fost 
efectuate respectând  
suprafața de joc a fost 
acoperită cu un strat de 
cauciuc tartan, terenurile au 
fost iluminate, au fost, de 
asemenea, reamplasate 
porțile terenului de fotbal și 
a fost refăcută integral 
gradena pentru spectatori. 
Parcarea a fost amenajată, s-
a ridicat o nouă împrejmuire 
către Intrarea Banatului, iar 
vechiul gard din beton opac 

Știri

Noile terenuri de tenis
La Baza Sportivă din Cartierul 
Regina Maria au fost finalizate 
zilele acestea și lucrările de 
extindere și modernizare efectuate 
la cele două noi terenuri de tenis 
de câmp, cu suprafeţe acoperite şi 
descoperite, ce vor permite 
extinderea şcolii de tenis într-un 

cadru perfect pentru învăţarea şi 
practicarea sportului alb indiferent 
de condiţiile meteo. Baza Regina 
Maria devine, astfel, unul dintre 
cele mai importante complexe 
destinate mişcării sportive 
competiţionale şi de amatori din 
judeţul Ilfov. 

a fost înlocuit cu unul din 
plasă bordurată cu inserţii 
pe temă sportivă, care oferă 
noii baze transparenţă şi o 
transformă într-un spaţiu 
deschis cetăţenilor. 
Astfel, a fost redat tinerilor 
şi copiilor chitileni, mai 

ales celor care locuiesc în 
zonă, un nou spațiu curat și 
modern, destinat sportului 
de amatori sau de 
performanță şi mişcării în 
aer liber, spațiu care le 
poate asigura condițiile de 
a creşte şi a se bucura 

într-un mediu sănătos.

două inele principale: 
străzile Traian, Panduri și 1 
Decembrie pe de o parte, și 
străzile 1 Decembrie și 
Panduri pe de altă parte, cu 
ramificări pe toate celelalte 
străzi (Dacia, Fortului, 
Decebal), iar pe traseu au 
fost prevăzute 24 de vane 
îngropate, 45 hidranţi de 
incendiu de tip subteran, 10 
cămine de golire pentru 
executarea eventualelor 
lucrări de reparaţii la 
conducta de apă şi, de 
asemenea, 358 de 
branşamente din 
polietilenă de înaltă 
densitate, pentru casele 
particulare. Pentru 
contorizarea consumurilor 
de apă rece s-au prevăzut 
apometre DN 20 mm, clasă 
C, semidray, montate în 
cămine amplasate în 
incinta gospodăriilor 
individuale, la limita de 
proprietate şi în zone uşor 
accesibile personalului de 
exploatare.

Stație de epurare de top
Studiul hidrogeologic 
recomandă preluarea apei 
necesare consumului 
potabil din sursă subterană, 
printr-un puț de 220 m 
adâncime, care este echipat 

cu o electropompă 
submersibilă montată la 
cca. 70 m adâncime, sistem 
multietajat, complet 
inundabilă, articulată şi cu 
rotoare radiale şi clapetă de 
reținere integrată. Pentru 
ridicarea presiunii în 
rețeaua de distribuție 
aferentă satului Rudeni se 
va folosi un grup hidrofor 
compact cu racordare 
directă, compus din 2 
pompe centrifuge 
orizontale, de înaltă 
presiune, normal aspirante, 
din oțel inox, cu etanșare 
mecanică bidirecțională și 
motor trifazat. Grupul de 
pompare are o unitate de 
reglaj integral electronică, 
afişaj LCD ce indică starea 
de funcţionare şi presiunea 
efectivă, debitul total 
asigurat astfel va fi de 13,40 
l/s, înălţimea de pompare 
de 78,59 m, iar presiunea 
de funcţionare de 16 bar. 
Sistemul de tratare a apei 
prevăzut pentru satul 
Rudeni asigură clorinarea a 
aproape 20 mc de apă pe 
oră şi o presiune de 10 bar.
Apele uzate menajere ce nu 
pot fi preluate gravitațional 
de rețeaua existentă vor fi 
preluate în stații de 
pompare şi vor fi evacuate 

spre stația de epurare. 
Trebuie menţionat că apele 
uzate descărcate în reţeaua 
de canalizare menajeră 
trebuie să nu aducă 
prejudicii igienei şi 
sănătaţii publice şi să 
împiedice prin conţinutul 
lor procesele de epurare. 
Racordurile la reţeaua 
stradală se vor face pe 
cheltuiala fiecărei 
gospodării, iar căminele de 
branşament pentru canal 
trebuie executate conform 
normativelor în vigoare, 
trebuie să fie amplasate cât 
mai aproape de gardul 
proprietăţii, cu capac de 
vizitare de 0,7 x 0,7 m, iar 
dimensiunile interioare de 
1m x 1m, la adâncimea 
racordului, să asigure 
condiţii de igienă şi 
protecţie sanitară şi să fie 
prevăzute cu piesă de 
curăţire, sită de protecţie.
· Toate detaliile 
privind cererile și pașii de 
urmat pot fi obținute de la 
viitorul operator al 
sistemului: Veolia Apa 
Servicii la numerele: 0800 
801 111 (apel gratuit din 
rețeaua Telekom) şi 0244 
406 080 (apel taxabil) sau 
pe e-mail la adresa: 
office@veoliaapa.ro

Apă curentă şi pe str. Câmpului
Extinderea rețelelor de 
infrastructură și aducțiunea de apă 
curentă în Cartierul Gării, în zona 
străzii Câmpului, a primit în cele 
din urmă undă verde, iar lucrările 
vor începe în August. ENEL 
Distribuţie, care refuzase iniţial să 
avizeze subtraversarea liniilor de 

cale ferată din cauza cablurilor 
electrice subterane care nu puteau 
fi ocolite de constructor pentru că 
nu se ştia unde sunt cu exactitate, a 
eliberat avizul favorabil şi, în scurt 
timp, locuitorii zonei vor beneficia, 
așa cum își doresc, de apă curentă 
și de toate facilitățile moderne.

mailto:office@veoliaapa.ro


Vom avea un oraș 
modern, verde și curat

Mi s-a părut important să vă vorbesc 
despre câteva evenimente la care am 
participat şi să vă comunic cele stabilite
Dragii mei, 
este vorba, mai întâi, de 
invitația Primăriei Generale 
a Capitalei de a participa, în 
data de 25 iulie, la o 
întâlnire comună pe 
subiectul poluării aerului 
din zona de nord a 
Bucureştiului care afectează 
şi locuitorii Chitilei. După 
cum ştiţi, au existat peste 
1.000 de sesizări, care 
reclamă faptul că se simte 
un disconfort olfactiv 
persistent, repetitiv, atât în 
zone din Chitila şi Chiajna, 
cât şi în cartierele Pajura, 
Bucureştii Noi, Crângaşi, 
Militari şi Drumul Taberei. 
Iar Comisarul General al 
Gărzii Naţionale de Mediu a 
confirmat că poluarea este 
cauzată de hidrogenul 
sulfurat care depăşeşte 
limitele normale şi că vine, 
cel mai probabil, de la 
depozitul de deşeuri 
menajere Iridex-Chiajna, 
din nord-vestul Capitalei. 
Acesta este dotat cu 
instalație de valorificare 
energetică a biogazului și 
instalație de ardere la 
temperaturi înalte, dar se 
pare totuşi că de aici vine 
poluarea. La întâlnire au 
participat alături de mine 
reprezentanți ai Agenției 
pentru Protecția Mediului 
Bucuresti şi Ilfov, ai Gărzii 
Naționale de Mediu, 
primăriilor sectoarelor 1, 6 
şi Chiajna, ai Direcției de 
Sănătate Publică a Capitalei, 
Autorității Sanitare 
Veterinare și Poliției Locale 
a Municipiului București. În 

cadrul întâlnirii s-au 
analizat punctele de vedere 
ale autorităților de verificare 
și control şi s-a stabilit că va 
fi constituit un grup de lucru 
- la care Primăria Chitila şi-
a arătat disponibilitatea de a 
participa dacă va fi solicitată 
- pentru a găsi soluții clare 
de rezolvare a problemei. O 
propunere a fost cea de 
încheiere a unui protocol 
între autoritățile locale, 
pentru stabilirea unor 
puncte fixe de control al 
activității din zonă, cu 
echipe de specialiști, dar și 
pentru montarea unor 
camere video.
Tot zilele trecute am 
continuat demersul prin 
care vrem să stopăm 
activitățile ce duc la 
poluarea mediului din 
Chitila și am depus oficial la 
Ministerul Mediului petiția 
pe care am inițiat-o: „Pentru 
Chitila, un oraș verde și 
curat", semnată de peste 
1500 de chitileni (deși 
numărul lor a fost, 
mărturisesc, mai mic decât 
mă aşteptam, având în 
vedere sprijinul declarat al 
cetăţenilor pentru mediul 
curat la Chitilei). Vrem cu 
toţii să trăim într-un oraş 
„verde", cu un aer curat a 
cărui calitate să nu fie 
afectată de diverse societăţi 
care nu ţin seama de 
autorizaţiile şi legislaţia de 
mediu în vigoare. Şi am 
solicitat autorităţilor 
centrale să intervină, să 
verifice, să controleze şi să 
aplice sancţiuni acestor 

companii, inclusiv să 
dispună suspendarea 
activităţii acestora, până la 
respectarea obligaţiilor de 
mediu.
Al treilea eveniment la care 
am ținut să particip și 
despre care vreau să vă 
vorbesc este lansarea 
dezbaterii asupra Planului 
Urbanistic General (PUG) 
actualizat al orașului Chitila, 
un proiect amplu și 
complex, care vrea să 
prefigureze dezvoltarea 
orașului pe termen lung. 
După cum se știe, PUG-ul 
localităților se actualizează 
la fiecare 10 ani, iar în 
contextul în care orașul 
nostru a evoluat 
semnificativ de la ultima 
actualizare încoace, 
aducerea la zi a analizei şi 
viziunii urbanistice 
reprezintă o prioritate 
pentru administrație. 
Principalele aspecte ce au 
fost atinse în PUG-ul 
revizuit sunt cele ce ţin de 
dezvoltarea durabilă a 
oraşului nostru şi 
îmbunătățirea condițiilor de 
viață a locuitorilor, fie că 
vorbim de amenajarea de 
zone verzi şi arii naturale 
protejate, de înființarea 
unor noi instituții şi 
introducerea unor servicii 
noi în sprijinul cetăţenilor 
sau de delimitarea zonelor 
intravilane, dezvoltarea 
economică şi crearea de noi 
zone rezidențiale. Astfel, 
PUG actualizat cuprinde 
analiza situației existente la 
ora actuală într-o 

multitudine de aspecte: 
cadrul natural, evoluția 
localității, aspecte 
economice, mișcarea 
populației, circulație și 
transporturi, echipare 
tehnico-edilitară și 
probleme de mediu. La 
acestea am adăugat 
oportunitățile și riscurile 
pentru Chitila la nivel 
regional și național, dar şi 
propunerile de organizare 
urbanistică reieșite ca 
urmare a studiilor 
specializate, precum și a 
consultărilor cu locuitorii 
orașului.
Trebuie să realizăm că 
orașul acesta, unde am 
construit foarte multe 
împreună şi pe care l-am 
dezvoltat prin efortul 
nostru comun, nu are de ce 
să se oprească aici. Fie că 

vorbim de curăţenie, de 
spaţii de recreere, de 
cultură sau de sport, de 
şcoli moderne, de siguranţa 
în care ne putem plimba pe 
străzi ori de mediul 
prietenos şi curat din oraş. 
Trebuie să realizăm că 
suntem o comunitate unită, 
activă şi puternică şi că 
merităm un oraş unde 
să trăim în siguranţă, 
confort şi linişte. 
Astfel că vă invit să îmi 
transmiteţi părerile, 
preocupările şi problemele 
voastre legate de 
comunitatea noastră direct 
pe adresa de e-mail: 
primar@primariachitila.ro 
sau la audienţele unde vă 
aştept în fiecare marţi.

Cu drag, 
Emilian Oprea

Întâlnire cu primarul tău

Rudeni - o investiție 
pentru viitor

Sunt în plină desfășurare lucrările de recepție a rețelei de 
alimentare cu apă potabilă 
și a canalizării menajere 
în satul Rudeni

Testele de calitate a apei de la 
noua staţie de epurare sunt în 
curs, la fel și recepționarea 
lucrării, iar cetăţenii pot 
contribui la urgentarea dării 
în folosinţă mergând să facă 
cererile de racordare şi 
construind căminele de 
branşament.
Sistemul de alimentare cu apă 
finalizat în localitatea Rudeni 
are o reţea de distribuţie în 
lungime de 4727 metri, un puţ 
de captare la adâncimea de 
220 metri care asigură un 
debit de 5 litri pe secundă, un 
rezervor de 300 mc, precum 
şi grupul de pompare şi 
instalaţia de clorinare. S-au 
finalizat şi 4846 metri de 
rețele de canalizare menajeră 

având trei staţii de pompare, 
colectarea lor fiind dirijată 
către stația de epurare.  
Pentru înmagazinarea apei a 
fost prevăzut un rezervor 
metalic de 300 mc, izolat 
termic la interior pentru 
evitarea fenomenului de 
îngheţ în perioadele 
friguroase. Totodată, 
rezervorul este dotat cu 
rezistenţe termice cu 
termostat care au rolul de a 
împiedica scăderea 
temperaturii apei în zilele cu 
temperaturi extrem de 
scăzute.
Rețeaua de distribuție a apei 
curente, realizată din 
conducte de PEID asamblate 
prin sudură cap la cap, are 

Dezvoltare

A fost inaugurată noua 
Bază sportivă UTREC

Începând de miercuri, 27 
iulie, iubitorii sportului din 
Chitila au încă un motiv de 
bucurie: au la dispoziție încă 
o bază sportivă, 
multifuncţională, 
modernizată şi adusă la nivel 
de top. Vechea bază sportivă 
UTREC, care se afla de 
câţiva ani în stare de 
degradare şi funcţiona în 
condiții improprii, a fost 
complet refăcută printr-un 
proiect al Primăriei Chitila şi 
a fost dată în folosinţă.
Inaugurarea a avut loc în 
prezența primarului Emilian 
Oprea și a unui mare număr 

de spectatori, cu două 
meciuri demonstrative, de 
fotbal și baschet. Lucrările 
de reamenajare, coordonate 
de primărie, au fost 
efectuate respectând  
suprafața de joc a fost 
acoperită cu un strat de 
cauciuc tartan, terenurile au 
fost iluminate, au fost, de 
asemenea, reamplasate 
porțile terenului de fotbal și 
a fost refăcută integral 
gradena pentru spectatori. 
Parcarea a fost amenajată, s-
a ridicat o nouă împrejmuire 
către Intrarea Banatului, iar 
vechiul gard din beton opac 

Știri

Noile terenuri de tenis
La Baza Sportivă din Cartierul 
Regina Maria au fost finalizate 
zilele acestea și lucrările de 
extindere și modernizare efectuate 
la cele două noi terenuri de tenis 
de câmp, cu suprafeţe acoperite şi 
descoperite, ce vor permite 
extinderea şcolii de tenis într-un 

cadru perfect pentru învăţarea şi 
practicarea sportului alb indiferent 
de condiţiile meteo. Baza Regina 
Maria devine, astfel, unul dintre 
cele mai importante complexe 
destinate mişcării sportive 
competiţionale şi de amatori din 
judeţul Ilfov. 

a fost înlocuit cu unul din 
plasă bordurată cu inserţii 
pe temă sportivă, care oferă 
noii baze transparenţă şi o 
transformă într-un spaţiu 
deschis cetăţenilor. 
Astfel, a fost redat tinerilor 
şi copiilor chitileni, mai 

ales celor care locuiesc în 
zonă, un nou spațiu curat și 
modern, destinat sportului 
de amatori sau de 
performanță şi mişcării în 
aer liber, spațiu care le 
poate asigura condițiile de 
a creşte şi a se bucura 

într-un mediu sănătos.

două inele principale: 
străzile Traian, Panduri și 1 
Decembrie pe de o parte, și 
străzile 1 Decembrie și 
Panduri pe de altă parte, cu 
ramificări pe toate celelalte 
străzi (Dacia, Fortului, 
Decebal), iar pe traseu au 
fost prevăzute 24 de vane 
îngropate, 45 hidranţi de 
incendiu de tip subteran, 10 
cămine de golire pentru 
executarea eventualelor 
lucrări de reparaţii la 
conducta de apă şi, de 
asemenea, 358 de 
branşamente din 
polietilenă de înaltă 
densitate, pentru casele 
particulare. Pentru 
contorizarea consumurilor 
de apă rece s-au prevăzut 
apometre DN 20 mm, clasă 
C, semidray, montate în 
cămine amplasate în 
incinta gospodăriilor 
individuale, la limita de 
proprietate şi în zone uşor 
accesibile personalului de 
exploatare.

Stație de epurare de top
Studiul hidrogeologic 
recomandă preluarea apei 
necesare consumului 
potabil din sursă subterană, 
printr-un puț de 220 m 
adâncime, care este echipat 

cu o electropompă 
submersibilă montată la 
cca. 70 m adâncime, sistem 
multietajat, complet 
inundabilă, articulată şi cu 
rotoare radiale şi clapetă de 
reținere integrată. Pentru 
ridicarea presiunii în 
rețeaua de distribuție 
aferentă satului Rudeni se 
va folosi un grup hidrofor 
compact cu racordare 
directă, compus din 2 
pompe centrifuge 
orizontale, de înaltă 
presiune, normal aspirante, 
din oțel inox, cu etanșare 
mecanică bidirecțională și 
motor trifazat. Grupul de 
pompare are o unitate de 
reglaj integral electronică, 
afişaj LCD ce indică starea 
de funcţionare şi presiunea 
efectivă, debitul total 
asigurat astfel va fi de 13,40 
l/s, înălţimea de pompare 
de 78,59 m, iar presiunea 
de funcţionare de 16 bar. 
Sistemul de tratare a apei 
prevăzut pentru satul 
Rudeni asigură clorinarea a 
aproape 20 mc de apă pe 
oră şi o presiune de 10 bar.
Apele uzate menajere ce nu 
pot fi preluate gravitațional 
de rețeaua existentă vor fi 
preluate în stații de 
pompare şi vor fi evacuate 

spre stația de epurare. 
Trebuie menţionat că apele 
uzate descărcate în reţeaua 
de canalizare menajeră 
trebuie să nu aducă 
prejudicii igienei şi 
sănătaţii publice şi să 
împiedice prin conţinutul 
lor procesele de epurare. 
Racordurile la reţeaua 
stradală se vor face pe 
cheltuiala fiecărei 
gospodării, iar căminele de 
branşament pentru canal 
trebuie executate conform 
normativelor în vigoare, 
trebuie să fie amplasate cât 
mai aproape de gardul 
proprietăţii, cu capac de 
vizitare de 0,7 x 0,7 m, iar 
dimensiunile interioare de 
1m x 1m, la adâncimea 
racordului, să asigure 
condiţii de igienă şi 
protecţie sanitară şi să fie 
prevăzute cu piesă de 
curăţire, sită de protecţie.
· Toate detaliile 
privind cererile și pașii de 
urmat pot fi obținute de la 
viitorul operator al 
sistemului: Veolia Apa 
Servicii la numerele: 0800 
801 111 (apel gratuit din 
rețeaua Telekom) şi 0244 
406 080 (apel taxabil) sau 
pe e-mail la adresa: 
office@veoliaapa.ro

Apă curentă şi pe str. Câmpului
Extinderea rețelelor de 
infrastructură și aducțiunea de apă 
curentă în Cartierul Gării, în zona 
străzii Câmpului, a primit în cele 
din urmă undă verde, iar lucrările 
vor începe în August. ENEL 
Distribuţie, care refuzase iniţial să 
avizeze subtraversarea liniilor de 

cale ferată din cauza cablurilor 
electrice subterane care nu puteau 
fi ocolite de constructor pentru că 
nu se ştia unde sunt cu exactitate, a 
eliberat avizul favorabil şi, în scurt 
timp, locuitorii zonei vor beneficia, 
așa cum își doresc, de apă curentă 
și de toate facilitățile moderne.

mailto:office@veoliaapa.ro


Două decenii de reușite
Când îl cunoști pe inginerul Dan Ionescu, unul dintre cei doi 
directori ai companiei Tehnoprest 2001 din Chitila, și după ce treci 
dincolo de momentele de stânjeneală de la început, îţi dai seama că, 
la cei 56 de ani ai săi, el exprimă, de fapt, definiţia profesionistului
Dan Ionescu este un 
pasionat, conștiincios și 
îndrăgostit de ceea ce face, 
unul dintre acei oameni 
care muncesc cu o plăcere 
pe care le-o citeşti în 
gesturi, fiindcă ştiu că fac 
exact ceea ce le place şi că o 
fac perfect. Puţini s-ar 
încumeta la un salt 
profesional aşa cum l-a 
făcut el, de la directorul 
unei companii gigante din 
Braşov, cu mii de oameni în 
subordine şi câştiguri 
fabuloase, la un service (e 
drept că micuţ la început, 
cu 15 angajaţi perfecţionişti 
care să repare utilaje 
gigantice folosite în 
construcţii) deschis 
împreună cu prietenul său 
Bogdan Petrenco, la 
Chitila.
Are un talent de a spune 
lucrurilor pe nume, bazat 
pe bunul său simț și pe o 
experiență profesională 
impresionantă: inginer, 
absolvent al Facultății de 
Utilaj Tehnologic, cu ani de 
manageriat dar și de lucru 
„la șaibă" direct pe rampă, 
cu cheile fixe în mână, apoi 
cu supraspecializări pe 
mărcile care sunt de fapt 
similare cu numele 
domeniului construcţiilor: 
Stalowa Wola şi Dressta, 
dar şi Roman, Tatra, Raba, 
MAN, IVECO, Mercedes, 
Fiat… Crede ferm în 
puterea oamenilor de a 
schimba România şi 
vorbeşte despre aceasta 
deschis şi convingător: „Am 
înfiinţat Tehnoprest 2001 
SRL împreună cu Bogdan 
Petrenco, unul dintre marii 
specialişti români în utilaje 

tehnologice grele, în 
ianuarie 1997, cu capital 
integral privat, și ne-am 
propus din prima clipă să 
devenim lideri în domeniul 
reparațiilor de utilaje de 
construcții și mijloace de 
transport, iar astăzi, 
numărul mare de clienți 
care vin practic din toate 
colţurile României și de 
colaboratori este o garanție 
a profesionalismului 
nostru. Am pornit cu 15 
angajați în câteva spații 
închiriate și acum avem 
peste 80 de angajați și 
dispunem de o bază tehnică 
proprie ce ne permite să 
realizăm reparații 
complexe de calitate 
excepţională, unul din 
punctele de lucru fiind aici, 
în Chitila, lângă București, 
cu o suprafața de 8000 mp, 
din care 2000 mp sunt 
spații construite. În timp 
ne-am extins repede, faima 
noastră ne-a ajutat şi ne-a 
precedat şi am deschis alte 
puncte de lucru în 
Constanţa, Bacău şi Cluj. 
Avem trei domenii 
principale de activitate: 
repararea utilajelor de 
construcții, în special 
încărcătoare frontale marca 
Stalowa Wola și Dressta, 
vânzarea de piese pentru 
utilajele mai sus 
menționate și reparații a 
diverse mărci de vehicule 
comerciale: Roman, Tatra, 
Raba, MAN, IVECO, 
Mercedes, Fiat şi încă 
altele. Pentru serviciile 
noastre asigurăm garanție 
de 12 luni fără limită de ore 
de funcționare, iar 
intervențiile în perioada de 

Fire muncitoare și foarte 
puternică, extrem de 
ambiţioasă, Iulia a 
demonstrat că orice 
provocare pentru ea are un 
final fericit. Întotdeauna. 
Recunoaște că în spatele 
acestor rezultate este și 
enorm de multă muncă, 
însă nimic nu este 
imposibil. „Dacă vrei să 
reușești, poți. Sunt 
cunoștințe care s-au 
acumulat în toți cei opt ani 
de școală, dar am avut 
noroc și de profesori foarte 
buni", spune ea. Nu o 
sperie nimic, se consideră o 
persoană foarte norocoasă, 
care întotdeauna a obținut 
ceea ce și-a dorit. Și a 
dovedit asta, în tot ce a 
făcut. Este mândria 
familiei, dar și a școlii care 
a format-o.

Să facem cunoștință: 
cine ești tu Iulia 
Gheorghe?
Cine sunt eu? Bună 
întrebare! Pot spune cu 
mândrie că am absolvit 
Școala Gimnazială „Ion 
Vișoiu" din Chitila şi în 
toamnă voi începe studiile 
la Liceul Național de 
Informatică „Tudor Vianu", 
profilul mate-info. Provin 
dintr-o familie destul de 
modestă, dar sunt extrem 
de fericită că am niște 
părinți care mă susțin 
întotdeauna și îmi sunt 
alături. De asemenea, am şi 
prieteni minunaţi cu care 
împărtăşesc valori comune, 
precum respectul, 
integritatea, dorința de a 
învăța şi de a evolua.

Iulia, ești printre 
puținii elevi cu media 
zece pe linie din județ. 
Cum ai reușit?
În ultimii trei ani am reușit 
să obțin media școlară zece, 
după ce în clasa a V-a am 
terminat cu 9,96. La 
evaluare am avut media 
9,75, (10 la matematică și 
9,50 la română). Datorez 
totul profesorilor și 
familiei, care m-au susținut 

întotdeauna. Dar pot spune 
că și acea medie dintr-a 
cincea m-a ambiţionat 
enorm, motivându-mă să-
mi stabilesc niște obiective 
mai înalte şi să-mi doresc 
din ce în ce mai mult de la 
mine însămi.

Cum ți s-au părut 
subiectele de la 
Evaluare?
Din punctul meu de vedere, 
subiectele de anul acesta au 
fost de un nivel mediu și la 
mate și la română. S-au 
cerut noțiuni de bază, 
predate la clasă şi, cu 
puțină concentrare și 
determinare pe parcursul 
celor patru ani de gimnaziu, 
orice elev s-ar fi putut 
descurca destul de bine 
chiar și fără o pregătire 
intensă. Au fost puține 
exerciții care au făcut 
diferența, astfel încât și 
notele au fost bune.

Cum ai invătat să-ți 
controlezi emoțiile 
examenului și ce s-a 
dovedit util pentru 
creșterea puterii de 
concentrare?
Nu pot spune că am privit 
examenul că pe o 
amenințare. Într-adevăr, 
am avut o mulțime de 
emoții, mai ales la proba de 
Limbă și Literatură 
Română, dar am încercat să 
le transform în ceva 
constructiv și cred că am și 
reușit. Faptul că m-am 
pregătit și, totodată, 
încrederea că profesorii m-
au ajutat cât de mult au 
putut, atât cu sfaturi, cât și 
cu o mare diversitate de 
cunoștințe, m-au făcut să-
mi controlez emoțiile, iar 
acestea să fie într-un final 
estompate.

Pentru un astfel de 
rezultat școlar este 
nevoie ca pe parcursul 
întregii perioade 
gimnaziale să participi 
și la competiţii școlare?
Sigur că da. Participarea la 
diverse competiții poate fi 

O elevă de nota zece
Iulia Gheorghe este absolventă de onoare a Școlii Gimnaziale „Prof. 
Ion Vișoiu" din Chitila, fiind singura elevă din promoția 2016 care a 
absolvit studiile cu media zece, continuând astfel seria rezultatelor 
de excepție obținute de absolvenți ai promoțiilor din anii anteriori ai 
unei instituţii aflată an de an în topul unităţilor de învăţământ

un factor esențial în 
acomodarea cu atmosfera de 
la examen. Mergând la cât 
mai multe concursuri și 
olimpiade, teama și emoțiile 
pot fi controlate mult mai 
ușor, se poate acumula o 
experiență vastă și 
subiectele pot fi privite într-
un mod diferit.

Cred că părinții tăi sunt 
foarte, foarte mândri. 
Cum te-au motivat ei 
pentru o astfel de 
performanță? Dar 
ceilalți din jur: 
prietenii, colegii, 
profesorii?
Atât părinții, cât și 
profesorii au observat încă 
de la început spiritul meu 
competitiv. Îmi doream 
mereu să fiu printre cei 
mai buni. Bineînțeles, au 
existat și momente în care 
am avut mici regrese, dar 
faptul că ei mi-au fost 
alături și m-au încurajat 
m-a motivat să mă 
perfecționez. În același timp, 
prietenii m-au înțeles și au 
reușit să mă înveselească 
chiar și în momentele în 
care eram tristă, obosită sau 
dezamăgită.

Vei merge la studii în 
afară tării? 
Pentru un elev care își 
dorește, consider că și 
sistemul școlar românesc se 
ridică la nivelul celor din 
afară. Se poate realiza 
performanță și în România. 
Deocamdată nu optez 
pentru studii în străinătate.

Ce materie ți-a fost cel 
mai aproape de suflet și 
de ce?
Materia mea preferată a 
fost, este și cu siguranță va fi 
în continuare matematica. 
Aici fiecare exercițiu se 
dovedea o nouă provocare. 
Obișnuiam să pierd ore în 
șir cu anumite probleme, 
dar în final, când 
descopeream soluția 
corectă, satisfacţia era 
imensă.

Planuri de vacanță ți-ai 
făcut?
Păi? Cum se poate vacanță 
fără planuri frumoase de 
vacanță? Acum, că am 
încheiat cu înscrierea la 
liceu am decis să plec 
împreună cu părinții în 
Italia şi vom vedea dacă apoi 
vom opta și pentru o scurtă 

vacanță în România.

Cânți la chitară, știu. Ce 
muzică preferi să cânți? 
Compoziții proprii, 
poate?
Acum 4 ani m-am apucat de 
cântat la chitară și doi ani 
mai târziu mi-am descoperit 
și pasiunea pentru pian. 
Prefer să cânt muzică pop, 
în general melodiile 
ascultate de mine și de 
prieteni şi da, putem vorbi și 
despre compoziții proprii, 
dar pe acestea prefer să le 
țin deocamdată „secrete".

Ce sfaturi le dai elevilor 
care urmează să susțină 
Evaluarea națională în 
anul ce vine?
Să aloce cât mai mult timp 
studiului individual și să 
încerce mereu să se 
autodepășească. Ar fi perfect 
să îmbine școala cu 
distracția și cu celelalte 
pasiuni, căci vor reuşi să mai 
reducă din tensiunea 
examenului. Este important 
desigur, ca elevii să aibă 
cunoștințe, dar  trebuie să 
își controleze și emoțiile 
pentru a avea rezultate cât 
mai bune.

garanție și postgaranție le 
efectuam în maxim 24 de 
ore de la solicitare. De altfel, 
eforturile noastre au fost 
recunoscute nu doar de 
clienţii noştri, care ne-au 
dus faima peste tot pentru 
ceea ce reuşim să facem aici, 
ci şi oficial de către Consiliul 
Național al Întreprinderilor 
Private, prin acordarea 
locului I pe țară în domeniul 
reparațiilor și întreținerii de 
utilaje de construcții și 
mijloace de transport". 
Continuarea discuției te 
uimește și te încântă, 
lăsându-te ameţit de nume şi 
termeni tehnici: 
autogredere, 
motostivuitoare, Balkancar, 
motoare, injecţie, Fadroma, 
Cummins, Caterpillar, 
Leyland, prelucrări 
mecanice, frezare, reparaţii 
capitale, cilindri hidraulici, 
IPD, Renault… Sunt extrem 
de puţine locuri unde să nu 
se ştie şi să nu se vorbească 
despre Tehnoprest, iar ceea 
ce se ştie cel mai bine este 
cuvântul de ordine din 

politica companiei: 
flexibilitatea şi colaborarea 
cu clienţii. „Pentru noi, nu 
există probleme de 
nerezolvat. Există doar 
situaţii, cerinţe şi 
impedimente pentru care, 
dacă nu avem deja, 
producem soluţii. Simplu", 
completează directorul 
Tehnoprest.
Grație unei echipe omogene 
de experți în domeniu şi 
upgrade-ului continuu al 
capacităţilor de producţie şi 
de inovare, compania a 
devenit capabilă să acopere 
cel mai larg domeniu de 
aplicaţii la nivel naţional de 
service pentru utilaje grele. 
Marele secret al reuşitelor 
numărate de vreo 20 de ani 
încoace, dar şi marele câştig, 
spune inginerul Dan 
Ionescu, sunt oamenii. 
Profesionalismul oamenilor. 
Toţi cei 80 de angajaţi sunt 
mari specialişti în ceea ce 
fac, sunt oameni capabili să 
facă din nimic, ceva, 
meseriaşi cum nu se mai 
califică nicăieri în ziua de azi 

şi pe care, pe mulţi, i-a 
format aici, în condiţii foarte 
bune şi cu câştiguri pe 
măsură. „Vezi tu, eu nu am 
alergat niciodată după 
recunoaşteri şi diplome pe 
care să le atârn pe un perete, 
deşi am primit şi din acelea 
zeci. Dar în acelaşi timp, nu 
sunt un om care să ezite. Am 
avut toată viaţa curajul să 
răspund provocărilor pe care 
le-am întâlnit, situaţiilor 
tehnice oricât de dificile, am 
avut şi curiozitatea şi 
ambiţia de a deschide 
drumuri, de a arăta altora 
cum se face, am avut tăria de 
a înfrunta pierderi. Ceea ce 
contează pentru mine este 
mulţumirea din inimă. 
Împlinirea pe care o simţi 
când vezi câte un mastodont 
din acesta intrat pe poartă ca 
o ruină, ca un om bolnav pe 
moarte şi care iese gonind pe 
propriile roţi perfect 
funcţional, nu se compară cu 
nimic. Nici cu faima, nici cu 
câştigurile, cu nici un bun 
lumesc. Eu atunci mă simt 
cu adevărat fericit".



Două decenii de reușite
Când îl cunoști pe inginerul Dan Ionescu, unul dintre cei doi 
directori ai companiei Tehnoprest 2001 din Chitila, și după ce treci 
dincolo de momentele de stânjeneală de la început, îţi dai seama că, 
la cei 56 de ani ai săi, el exprimă, de fapt, definiţia profesionistului
Dan Ionescu este un 
pasionat, conștiincios și 
îndrăgostit de ceea ce face, 
unul dintre acei oameni 
care muncesc cu o plăcere 
pe care le-o citeşti în 
gesturi, fiindcă ştiu că fac 
exact ceea ce le place şi că o 
fac perfect. Puţini s-ar 
încumeta la un salt 
profesional aşa cum l-a 
făcut el, de la directorul 
unei companii gigante din 
Braşov, cu mii de oameni în 
subordine şi câştiguri 
fabuloase, la un service (e 
drept că micuţ la început, 
cu 15 angajaţi perfecţionişti 
care să repare utilaje 
gigantice folosite în 
construcţii) deschis 
împreună cu prietenul său 
Bogdan Petrenco, la 
Chitila.
Are un talent de a spune 
lucrurilor pe nume, bazat 
pe bunul său simț și pe o 
experiență profesională 
impresionantă: inginer, 
absolvent al Facultății de 
Utilaj Tehnologic, cu ani de 
manageriat dar și de lucru 
„la șaibă" direct pe rampă, 
cu cheile fixe în mână, apoi 
cu supraspecializări pe 
mărcile care sunt de fapt 
similare cu numele 
domeniului construcţiilor: 
Stalowa Wola şi Dressta, 
dar şi Roman, Tatra, Raba, 
MAN, IVECO, Mercedes, 
Fiat… Crede ferm în 
puterea oamenilor de a 
schimba România şi 
vorbeşte despre aceasta 
deschis şi convingător: „Am 
înfiinţat Tehnoprest 2001 
SRL împreună cu Bogdan 
Petrenco, unul dintre marii 
specialişti români în utilaje 

tehnologice grele, în 
ianuarie 1997, cu capital 
integral privat, și ne-am 
propus din prima clipă să 
devenim lideri în domeniul 
reparațiilor de utilaje de 
construcții și mijloace de 
transport, iar astăzi, 
numărul mare de clienți 
care vin practic din toate 
colţurile României și de 
colaboratori este o garanție 
a profesionalismului 
nostru. Am pornit cu 15 
angajați în câteva spații 
închiriate și acum avem 
peste 80 de angajați și 
dispunem de o bază tehnică 
proprie ce ne permite să 
realizăm reparații 
complexe de calitate 
excepţională, unul din 
punctele de lucru fiind aici, 
în Chitila, lângă București, 
cu o suprafața de 8000 mp, 
din care 2000 mp sunt 
spații construite. În timp 
ne-am extins repede, faima 
noastră ne-a ajutat şi ne-a 
precedat şi am deschis alte 
puncte de lucru în 
Constanţa, Bacău şi Cluj. 
Avem trei domenii 
principale de activitate: 
repararea utilajelor de 
construcții, în special 
încărcătoare frontale marca 
Stalowa Wola și Dressta, 
vânzarea de piese pentru 
utilajele mai sus 
menționate și reparații a 
diverse mărci de vehicule 
comerciale: Roman, Tatra, 
Raba, MAN, IVECO, 
Mercedes, Fiat şi încă 
altele. Pentru serviciile 
noastre asigurăm garanție 
de 12 luni fără limită de ore 
de funcționare, iar 
intervențiile în perioada de 

Fire muncitoare și foarte 
puternică, extrem de 
ambiţioasă, Iulia a 
demonstrat că orice 
provocare pentru ea are un 
final fericit. Întotdeauna. 
Recunoaște că în spatele 
acestor rezultate este și 
enorm de multă muncă, 
însă nimic nu este 
imposibil. „Dacă vrei să 
reușești, poți. Sunt 
cunoștințe care s-au 
acumulat în toți cei opt ani 
de școală, dar am avut 
noroc și de profesori foarte 
buni", spune ea. Nu o 
sperie nimic, se consideră o 
persoană foarte norocoasă, 
care întotdeauna a obținut 
ceea ce și-a dorit. Și a 
dovedit asta, în tot ce a 
făcut. Este mândria 
familiei, dar și a școlii care 
a format-o.

Să facem cunoștință: 
cine ești tu Iulia 
Gheorghe?
Cine sunt eu? Bună 
întrebare! Pot spune cu 
mândrie că am absolvit 
Școala Gimnazială „Ion 
Vișoiu" din Chitila şi în 
toamnă voi începe studiile 
la Liceul Național de 
Informatică „Tudor Vianu", 
profilul mate-info. Provin 
dintr-o familie destul de 
modestă, dar sunt extrem 
de fericită că am niște 
părinți care mă susțin 
întotdeauna și îmi sunt 
alături. De asemenea, am şi 
prieteni minunaţi cu care 
împărtăşesc valori comune, 
precum respectul, 
integritatea, dorința de a 
învăța şi de a evolua.

Iulia, ești printre 
puținii elevi cu media 
zece pe linie din județ. 
Cum ai reușit?
În ultimii trei ani am reușit 
să obțin media școlară zece, 
după ce în clasa a V-a am 
terminat cu 9,96. La 
evaluare am avut media 
9,75, (10 la matematică și 
9,50 la română). Datorez 
totul profesorilor și 
familiei, care m-au susținut 

întotdeauna. Dar pot spune 
că și acea medie dintr-a 
cincea m-a ambiţionat 
enorm, motivându-mă să-
mi stabilesc niște obiective 
mai înalte şi să-mi doresc 
din ce în ce mai mult de la 
mine însămi.

Cum ți s-au părut 
subiectele de la 
Evaluare?
Din punctul meu de vedere, 
subiectele de anul acesta au 
fost de un nivel mediu și la 
mate și la română. S-au 
cerut noțiuni de bază, 
predate la clasă şi, cu 
puțină concentrare și 
determinare pe parcursul 
celor patru ani de gimnaziu, 
orice elev s-ar fi putut 
descurca destul de bine 
chiar și fără o pregătire 
intensă. Au fost puține 
exerciții care au făcut 
diferența, astfel încât și 
notele au fost bune.

Cum ai invătat să-ți 
controlezi emoțiile 
examenului și ce s-a 
dovedit util pentru 
creșterea puterii de 
concentrare?
Nu pot spune că am privit 
examenul că pe o 
amenințare. Într-adevăr, 
am avut o mulțime de 
emoții, mai ales la proba de 
Limbă și Literatură 
Română, dar am încercat să 
le transform în ceva 
constructiv și cred că am și 
reușit. Faptul că m-am 
pregătit și, totodată, 
încrederea că profesorii m-
au ajutat cât de mult au 
putut, atât cu sfaturi, cât și 
cu o mare diversitate de 
cunoștințe, m-au făcut să-
mi controlez emoțiile, iar 
acestea să fie într-un final 
estompate.

Pentru un astfel de 
rezultat școlar este 
nevoie ca pe parcursul 
întregii perioade 
gimnaziale să participi 
și la competiţii școlare?
Sigur că da. Participarea la 
diverse competiții poate fi 

O elevă de nota zece
Iulia Gheorghe este absolventă de onoare a Școlii Gimnaziale „Prof. 
Ion Vișoiu" din Chitila, fiind singura elevă din promoția 2016 care a 
absolvit studiile cu media zece, continuând astfel seria rezultatelor 
de excepție obținute de absolvenți ai promoțiilor din anii anteriori ai 
unei instituţii aflată an de an în topul unităţilor de învăţământ

un factor esențial în 
acomodarea cu atmosfera de 
la examen. Mergând la cât 
mai multe concursuri și 
olimpiade, teama și emoțiile 
pot fi controlate mult mai 
ușor, se poate acumula o 
experiență vastă și 
subiectele pot fi privite într-
un mod diferit.

Cred că părinții tăi sunt 
foarte, foarte mândri. 
Cum te-au motivat ei 
pentru o astfel de 
performanță? Dar 
ceilalți din jur: 
prietenii, colegii, 
profesorii?
Atât părinții, cât și 
profesorii au observat încă 
de la început spiritul meu 
competitiv. Îmi doream 
mereu să fiu printre cei 
mai buni. Bineînțeles, au 
existat și momente în care 
am avut mici regrese, dar 
faptul că ei mi-au fost 
alături și m-au încurajat 
m-a motivat să mă 
perfecționez. În același timp, 
prietenii m-au înțeles și au 
reușit să mă înveselească 
chiar și în momentele în 
care eram tristă, obosită sau 
dezamăgită.

Vei merge la studii în 
afară tării? 
Pentru un elev care își 
dorește, consider că și 
sistemul școlar românesc se 
ridică la nivelul celor din 
afară. Se poate realiza 
performanță și în România. 
Deocamdată nu optez 
pentru studii în străinătate.

Ce materie ți-a fost cel 
mai aproape de suflet și 
de ce?
Materia mea preferată a 
fost, este și cu siguranță va fi 
în continuare matematica. 
Aici fiecare exercițiu se 
dovedea o nouă provocare. 
Obișnuiam să pierd ore în 
șir cu anumite probleme, 
dar în final, când 
descopeream soluția 
corectă, satisfacţia era 
imensă.

Planuri de vacanță ți-ai 
făcut?
Păi? Cum se poate vacanță 
fără planuri frumoase de 
vacanță? Acum, că am 
încheiat cu înscrierea la 
liceu am decis să plec 
împreună cu părinții în 
Italia şi vom vedea dacă apoi 
vom opta și pentru o scurtă 

vacanță în România.

Cânți la chitară, știu. Ce 
muzică preferi să cânți? 
Compoziții proprii, 
poate?
Acum 4 ani m-am apucat de 
cântat la chitară și doi ani 
mai târziu mi-am descoperit 
și pasiunea pentru pian. 
Prefer să cânt muzică pop, 
în general melodiile 
ascultate de mine și de 
prieteni şi da, putem vorbi și 
despre compoziții proprii, 
dar pe acestea prefer să le 
țin deocamdată „secrete".

Ce sfaturi le dai elevilor 
care urmează să susțină 
Evaluarea națională în 
anul ce vine?
Să aloce cât mai mult timp 
studiului individual și să 
încerce mereu să se 
autodepășească. Ar fi perfect 
să îmbine școala cu 
distracția și cu celelalte 
pasiuni, căci vor reuşi să mai 
reducă din tensiunea 
examenului. Este important 
desigur, ca elevii să aibă 
cunoștințe, dar  trebuie să 
își controleze și emoțiile 
pentru a avea rezultate cât 
mai bune.

garanție și postgaranție le 
efectuam în maxim 24 de 
ore de la solicitare. De altfel, 
eforturile noastre au fost 
recunoscute nu doar de 
clienţii noştri, care ne-au 
dus faima peste tot pentru 
ceea ce reuşim să facem aici, 
ci şi oficial de către Consiliul 
Național al Întreprinderilor 
Private, prin acordarea 
locului I pe țară în domeniul 
reparațiilor și întreținerii de 
utilaje de construcții și 
mijloace de transport". 
Continuarea discuției te 
uimește și te încântă, 
lăsându-te ameţit de nume şi 
termeni tehnici: 
autogredere, 
motostivuitoare, Balkancar, 
motoare, injecţie, Fadroma, 
Cummins, Caterpillar, 
Leyland, prelucrări 
mecanice, frezare, reparaţii 
capitale, cilindri hidraulici, 
IPD, Renault… Sunt extrem 
de puţine locuri unde să nu 
se ştie şi să nu se vorbească 
despre Tehnoprest, iar ceea 
ce se ştie cel mai bine este 
cuvântul de ordine din 

politica companiei: 
flexibilitatea şi colaborarea 
cu clienţii. „Pentru noi, nu 
există probleme de 
nerezolvat. Există doar 
situaţii, cerinţe şi 
impedimente pentru care, 
dacă nu avem deja, 
producem soluţii. Simplu", 
completează directorul 
Tehnoprest.
Grație unei echipe omogene 
de experți în domeniu şi 
upgrade-ului continuu al 
capacităţilor de producţie şi 
de inovare, compania a 
devenit capabilă să acopere 
cel mai larg domeniu de 
aplicaţii la nivel naţional de 
service pentru utilaje grele. 
Marele secret al reuşitelor 
numărate de vreo 20 de ani 
încoace, dar şi marele câştig, 
spune inginerul Dan 
Ionescu, sunt oamenii. 
Profesionalismul oamenilor. 
Toţi cei 80 de angajaţi sunt 
mari specialişti în ceea ce 
fac, sunt oameni capabili să 
facă din nimic, ceva, 
meseriaşi cum nu se mai 
califică nicăieri în ziua de azi 

şi pe care, pe mulţi, i-a 
format aici, în condiţii foarte 
bune şi cu câştiguri pe 
măsură. „Vezi tu, eu nu am 
alergat niciodată după 
recunoaşteri şi diplome pe 
care să le atârn pe un perete, 
deşi am primit şi din acelea 
zeci. Dar în acelaşi timp, nu 
sunt un om care să ezite. Am 
avut toată viaţa curajul să 
răspund provocărilor pe care 
le-am întâlnit, situaţiilor 
tehnice oricât de dificile, am 
avut şi curiozitatea şi 
ambiţia de a deschide 
drumuri, de a arăta altora 
cum se face, am avut tăria de 
a înfrunta pierderi. Ceea ce 
contează pentru mine este 
mulţumirea din inimă. 
Împlinirea pe care o simţi 
când vezi câte un mastodont 
din acesta intrat pe poartă ca 
o ruină, ca un om bolnav pe 
moarte şi care iese gonind pe 
propriile roţi perfect 
funcţional, nu se compară cu 
nimic. Nici cu faima, nici cu 
câştigurile, cu nici un bun 
lumesc. Eu atunci mă simt 
cu adevărat fericit".



Pe locuri… fiți gata…
 distracție!

Odată cu terminarea tuturor testelor, evaluărilor și „încercărilor" 
şcolare, Fundaţia „Pro Chitila", alături de Primăria Chitila, a dat 
startul distracţiei pentru cei mai mici cetăţeni ai oraşului

Programul manifestărilor 
este întocmit, toţi voluntarii 
sunt pregătiţi, lor li se 
adaugă profesionişti ai 
disciplinelor sportiv-
educative cu o experienţă 
redutabilă, atelierele şi 
activităţile sunt multe şi 
frumoase, iar micuţii sunt 
aşteptaţi alături de părinţii 
lor să se bucure de zilele 
calde de vară. 
Pentru toate programele de 
vacanță pregătite de 
Fundația „Pro Chitila" 
aportul voluntarilor  s-a 
dovedit decisiv lucru pentru 
care reprezentanții 
fundației țin să le 
mulțumească și să să-i 
invite să se implice și în 
continuare, cu aceeaşi 
dăruire, în activităţile 
educative ale acesteia. De 
asemenea, toţi cei care vor 
să ajute la derularea 
interesantelor activităţi sau 
care doresc să devină şi ei 

voluntari, sunt invitaţi să 
trimită un mesaj pe pagina 
de Facebook a Fundaţiei 
"Pro Chitila". Toate 
manifestările pregătite, 
extrem de diverse şi de 
animate, sunt susţinute cu o 
periodicitate săptămânală 
care să-i antreneze, 
captivant, pe toţi copiii. 
Începutul a fost făcut în 
ultimul weekend din iulie, 
în parcul „Regina Maria", cu 
spectaculoasa „Caravană a 
distracţiei", un loc magic şi 
colorat al poveştilor, muzicii 
şi antrenului, unde cei mici 
şi mai puţin mici participă 
la ateliere de pictură şi la o 
mulţime de jocuri care mai 
de care mai antrenante şi 
mai pline de haz. „Caravana 
distracţiei" va poposi în 
luna august şi în Parcul 
Dendrologic, unde i se va 
alătura şi Mini-triatlonul 
care anul trecut s-a bucurat 
de un succes extraordinar. 

Startul acestuia se va da în 
parc şi copiii, care sunt 
rugaţi să nu-și uite 
bicicletele acasă, se vor 
distra participând la cros, la 
un traseu distractiv pe două 
roţi şi la un parcurs de 
orientare turistică în 
pădure, iar participanţii se 
vor bucura de multe alte 
suprize. În programul de 
vară al fundaţiei mai este 
inclus şi evenimentul 
„Chitila pe bicicletă", 
dedicat micilor iubitori 
"velo". Să un uităm nici că, 
în perioada 22-28 august, se 
va desfăşura în parcurile 
oraşului şi a treia ediţie a 
Taberei de pictură, devenită 
deja tradiţie chitileană, o 
lume delicată, deschisă 
culorilor şi sensibilităţii, 
care se va încheia cu 
vernisajul expoziţiei 
cuprinzând lucrările celor 
cinci artişti plastici 
participanţi.

Aventură de cinci stele
În luna iulie, copiii de la Școala „Prof. Ion Vișoiu" din Chitila au 
participat - printre alte multe programe și activități - și la o tabără 
destinată dezvoltării copiilor și numită „Aventura stelară".

Micii pictori 
premiaţi internaţional 

de pictură de la școala „Ion 
Vișoiu", aceștia obținând 

rezultate excelente la 
concursurile naționale și 
internaționale, datorate 
activității susținute a 
coordonatoarei lor, 
Mariana Badea, a 
Fundației „Pro Chitila", 
care le asigură fondurile 
necesare desfășurării 
activității, dar și talentului 
special de care dau dovadă 
elevii care urmează 
cursurile de pictură. Astfel, 
aceştia au fost premiaţi la 
Concursul Internaţional de 
Arte Frumoase de la Lidice, 
eveniment deschis copiilor 
cu vârste între 4 şi 16 ani 
din întreaga lume şi care se 
desfăşoară anual, în 
memoria victimelor 

tragicelor evenimente 
petrecute aici în timpul 
celui de-al Doilea Război 
Mondial.
La concursul cu tema 
„Lumina" au participat 
peste 28000 de lucrări din 
care juriul internațional, 
format din 21 de specialiști, 
a premiat doar 1600, iar 
premierea micilor artiști 
chitileni a avut loc la 
Ambasada Cehiei, în 
prezenţa unor personalităţi 
diplomatice şi culturale 
reprezentative din Cehia.
De la cercul școlii 
„IonVișoiu" au trimis 
lucrări (icoane pe sticlă și 
pictură naivă): Voicu 
Maria, Stoian Gabriela și 

Matei Andrada care, alături 
de Badea Radu, care a 
reprezentat Buftea, au fost 
singurii elevi din Ilfov care 
au câştigat, concurând 
doar cu licee de artă cu 
tradiţie din Capitală, Cluj şi 
Iaşi. De asemenea, la 
Olimpiada județeană 2016, 
toţi copiii au luat locul I şi 
la ora închiderii ediției 
noastre se aflau în plină  
competiție la Olimpiada 
Naţională de la Sibiu.
Felicitări câştigătorilor: 
Matei Andrada (pictură 
naivă pe sticlă), Voicu 
Maria,Voicu Elena, Sava 
Andreea, Toma Vlad, 
Dănilă Denisa (icoane pe 
sticlă).

Tabăra, cu o durată de cinci 
zile, s-a desfășurat într-o 
locaţie desoebită la 
Tărlungeni, cazarea şi 
mesele fiind asigurate la 
Grand Hotel Perla 
Ciucaşului şi la ea au 
participat copii din clasele a 
V-a şi a VI-a, care au lucrat 
într-o „echipă stelară" 
participând la diferite 
competiţii, la jocuri 
specifice fiecărei zile şi la 
programe educative unde s-
au arătat extrem de 
receptivi şi de interesaţi. 
Chitila a obţinut locul doi 
pe echipe în competiţia cu 
alte şcoli din Bucureşti şi 
Constanţa, dar a câştigat 
primul loc la talente „în 
devenire", cu un moment 
artistic spectaculos de dans 

şi nu numai. Distracţiile 
gustate de toţi copiii au 
cuprins plimbări cu 
caleaşca, echitaţie, coborâri 
cu tiroliana, traseul cu 
activităţi şi jocuri, plimbare 
cu ponei, vizită la Ferma 
animalelor, dar şi discotecă, 
filme 3D şi… bălăceală în 
piscină. 
La final, după momentul 
magic al focului de tabără, 
copiii au  mers într-o 
excursie la Valea Zimbrilor 
şi în Centrul istoric al 
Braşovului, pentru ca apoi 
să pornească spre casă cu 
bagajul îndesat de amintiri 
şi bucuroşi să povestească 
pe îndelete despre zilele 
spendide petrecute în 
„aventura stelară".
„În perioada următoare a 

vacanței de vară”, ne-a 
precizat prof. Anca 
Palamar, coordonator 
educativ, „graficul 
activităților extrașcolare 
concepute pentru elevii 
școlii mai cuprinde, printre 
altele: participări la Clubul 
de lectură și la cel de limba 
și literatura franceză, 
activități la Cercul de 
pictură și cel de șah, 
drumeții în pădurea 
Mogoşoaia, Şcoala de vară 
şi Festivalul de film „Cerul 
înstelat al Chitilei", o 
mulţime de activităţi 
sportive ce se desfăşoară 
permanent, dar şi 
participarea la începutul 
lunii septembrie la 
Săptămâna Europeană a 
Sportului”.

Succesul este sinonim cu 
arta copiilor de la Cercul 

În perioada 12-15 iulie, 
elevii chitileni au participat 
la etapa națională a 
Concursului „Prietenii 
pompierilor", care a avut loc 
pe Stadionul Municipal 
„Eugen Popescu" din 
Târgovişte. Competiţia a 
fost organizată de 
Ministerul Educaţiei 
Naţionale, Inspectoratul 
General pentru Situaţii de 
Urgenţă, Inspectoratul 
Şcolar al Judeţului 
Dâmboviţa şi Inspectoratul 
pentru Situaţii de Urgenţă 

„Basarab I" al judeţului 
Dâmboviţa, iar cele 20 de 
echipaje, băieţi şi fete, 
aliniate la linia de start s-au 
întrecut în două probe: 
pista de îndemânare peste 
obstacole şi ştafeta de 400 
de metri cu obstacole.
„După cum era de așteptat, 
a fost o întrecere sportivă 
foarte disputată, în spiritul 
fair-play-ului, în care 
concurenţii, pe lângă lupta 
cu secundele şi obstacolele, 
au avut de înfruntat şi o 
vreme caniculară. 

Echipajelor situate pe 
podium le-au fost acordate 
diplome, medalii şi cupe şi, 
de asemenea, s-au acordat 
şi premiile fair-play 
echipelor de la Şcoala 
„Coresi” din Târgovişte. 
Dincolo de rezultat, a fost o 
oportunitate de a socializa, 
de a ne familiariza cu acest 
gen de concursuri şi a ne 
verifica potenţialul, dar şi 
de a schimba impresii şi a 
lega noi prietenii", ne-a 
spus prof. Marian Gârleanu, 
coordonatorul echipei.

„Olimpiada micilor pompieri"

Show aviatic surpriză

Locuitorii Chitilei au avut 
parte zilele trecute de un 
spectacol aerian pe cât de 
neașteptat, pe atât de 
spectaculos, când o 
formaţie de avioane a 
desfăşurat pe cerul oraşului 
un show de acrobaţie de 
înaltă clasă. Nu a fost vorba 
de un antrenament pentru 
vreun eveniment sau de o 
demonstraţie a forţelor 
NATO, ci de un spectacol 
oferit de „Iacarii Acrobaţi", 

una dintre cele mai 
cunoscute formaţii de 
zburători din România. 
Spectacolul, urmărit cu 
sufletul la gură şi aplaudat 
la scenă deschisă, a oferit 
celor prezenţi momente 
rare de înaltă acrobaţie 
uimitoare, un adevărat tur 
de forţă aeriană şi precizie 
matematică. Autorii show-
ului aviatic surpriză, 
„Iacarii Acrobaţi", sunt 
singura formaţie de 

acrobaţie aeriană din 
România care îşi susţine 
activitatea din fonduri 
proprii şi cu ajutorul 
sponsorilor. Numele lor este 
inspirat de avioanele pe 
care zboară, Yak-52 TW, 
avioane ce au pe fuselaje 
însemnele Forţelor Aeriene 
Regale Române din 
perioada '41-'44, în forma 
Crucii lui Mihai.
Spectacolul Iacarilor, care i-
a făcut să fie îndrăgiţi şi 
apreciaţi de o lume 
întreagă, este un amestec 
unicat de figuri aeriene 
periculoase (vria în formaţie 
sau zborul pe spate în 
formaţie), efecte 
pirotehnice şi muzică şi se 
desfăşoară în amurg, când 
avioanele se angajează într-
o luptă aeriană simulată în 
care folosesc artificii pe post 
de rachete.
Piloții formației, Dan 
Ștefănescu (Pilot 

Comandant Airbus 310), Ioan 
Postolache (Pilot Instructor) 
și Dan Conderman (Pilot 
Comandant Boeing 737), toți 
având mii de ore de zbor, 
participă anual la peste 20 de 
evenimente aviatice în 
Europa şi Asia. 
De altfel, cei dornici să-i 
admire pe piloții care au 

oferit chitilenilor show-ul 
supriză i-au putut admira și 
la mega-show-ul aviatic BIAS 
2016 de la Băneasa, un 
spectacol internațional în 
care ași ai aviației militare și 
civile au oferit publicului 
acrobaţii aeriene uluitoare și 
demonstrații de elită.



Pe locuri… fiți gata…
 distracție!

Odată cu terminarea tuturor testelor, evaluărilor și „încercărilor" 
şcolare, Fundaţia „Pro Chitila", alături de Primăria Chitila, a dat 
startul distracţiei pentru cei mai mici cetăţeni ai oraşului

Programul manifestărilor 
este întocmit, toţi voluntarii 
sunt pregătiţi, lor li se 
adaugă profesionişti ai 
disciplinelor sportiv-
educative cu o experienţă 
redutabilă, atelierele şi 
activităţile sunt multe şi 
frumoase, iar micuţii sunt 
aşteptaţi alături de părinţii 
lor să se bucure de zilele 
calde de vară. 
Pentru toate programele de 
vacanță pregătite de 
Fundația „Pro Chitila" 
aportul voluntarilor  s-a 
dovedit decisiv lucru pentru 
care reprezentanții 
fundației țin să le 
mulțumească și să să-i 
invite să se implice și în 
continuare, cu aceeaşi 
dăruire, în activităţile 
educative ale acesteia. De 
asemenea, toţi cei care vor 
să ajute la derularea 
interesantelor activităţi sau 
care doresc să devină şi ei 

voluntari, sunt invitaţi să 
trimită un mesaj pe pagina 
de Facebook a Fundaţiei 
"Pro Chitila". Toate 
manifestările pregătite, 
extrem de diverse şi de 
animate, sunt susţinute cu o 
periodicitate săptămânală 
care să-i antreneze, 
captivant, pe toţi copiii. 
Începutul a fost făcut în 
ultimul weekend din iulie, 
în parcul „Regina Maria", cu 
spectaculoasa „Caravană a 
distracţiei", un loc magic şi 
colorat al poveştilor, muzicii 
şi antrenului, unde cei mici 
şi mai puţin mici participă 
la ateliere de pictură şi la o 
mulţime de jocuri care mai 
de care mai antrenante şi 
mai pline de haz. „Caravana 
distracţiei" va poposi în 
luna august şi în Parcul 
Dendrologic, unde i se va 
alătura şi Mini-triatlonul 
care anul trecut s-a bucurat 
de un succes extraordinar. 

Startul acestuia se va da în 
parc şi copiii, care sunt 
rugaţi să nu-și uite 
bicicletele acasă, se vor 
distra participând la cros, la 
un traseu distractiv pe două 
roţi şi la un parcurs de 
orientare turistică în 
pădure, iar participanţii se 
vor bucura de multe alte 
suprize. În programul de 
vară al fundaţiei mai este 
inclus şi evenimentul 
„Chitila pe bicicletă", 
dedicat micilor iubitori 
"velo". Să un uităm nici că, 
în perioada 22-28 august, se 
va desfăşura în parcurile 
oraşului şi a treia ediţie a 
Taberei de pictură, devenită 
deja tradiţie chitileană, o 
lume delicată, deschisă 
culorilor şi sensibilităţii, 
care se va încheia cu 
vernisajul expoziţiei 
cuprinzând lucrările celor 
cinci artişti plastici 
participanţi.

Aventură de cinci stele
În luna iulie, copiii de la Școala „Prof. Ion Vișoiu" din Chitila au 
participat - printre alte multe programe și activități - și la o tabără 
destinată dezvoltării copiilor și numită „Aventura stelară".

Micii pictori 
premiaţi internaţional 

de pictură de la școala „Ion 
Vișoiu", aceștia obținând 

rezultate excelente la 
concursurile naționale și 
internaționale, datorate 
activității susținute a 
coordonatoarei lor, 
Mariana Badea, a 
Fundației „Pro Chitila", 
care le asigură fondurile 
necesare desfășurării 
activității, dar și talentului 
special de care dau dovadă 
elevii care urmează 
cursurile de pictură. Astfel, 
aceştia au fost premiaţi la 
Concursul Internaţional de 
Arte Frumoase de la Lidice, 
eveniment deschis copiilor 
cu vârste între 4 şi 16 ani 
din întreaga lume şi care se 
desfăşoară anual, în 
memoria victimelor 

tragicelor evenimente 
petrecute aici în timpul 
celui de-al Doilea Război 
Mondial.
La concursul cu tema 
„Lumina" au participat 
peste 28000 de lucrări din 
care juriul internațional, 
format din 21 de specialiști, 
a premiat doar 1600, iar 
premierea micilor artiști 
chitileni a avut loc la 
Ambasada Cehiei, în 
prezenţa unor personalităţi 
diplomatice şi culturale 
reprezentative din Cehia.
De la cercul școlii 
„IonVișoiu" au trimis 
lucrări (icoane pe sticlă și 
pictură naivă): Voicu 
Maria, Stoian Gabriela și 

Matei Andrada care, alături 
de Badea Radu, care a 
reprezentat Buftea, au fost 
singurii elevi din Ilfov care 
au câştigat, concurând 
doar cu licee de artă cu 
tradiţie din Capitală, Cluj şi 
Iaşi. De asemenea, la 
Olimpiada județeană 2016, 
toţi copiii au luat locul I şi 
la ora închiderii ediției 
noastre se aflau în plină  
competiție la Olimpiada 
Naţională de la Sibiu.
Felicitări câştigătorilor: 
Matei Andrada (pictură 
naivă pe sticlă), Voicu 
Maria,Voicu Elena, Sava 
Andreea, Toma Vlad, 
Dănilă Denisa (icoane pe 
sticlă).

Tabăra, cu o durată de cinci 
zile, s-a desfășurat într-o 
locaţie desoebită la 
Tărlungeni, cazarea şi 
mesele fiind asigurate la 
Grand Hotel Perla 
Ciucaşului şi la ea au 
participat copii din clasele a 
V-a şi a VI-a, care au lucrat 
într-o „echipă stelară" 
participând la diferite 
competiţii, la jocuri 
specifice fiecărei zile şi la 
programe educative unde s-
au arătat extrem de 
receptivi şi de interesaţi. 
Chitila a obţinut locul doi 
pe echipe în competiţia cu 
alte şcoli din Bucureşti şi 
Constanţa, dar a câştigat 
primul loc la talente „în 
devenire", cu un moment 
artistic spectaculos de dans 

şi nu numai. Distracţiile 
gustate de toţi copiii au 
cuprins plimbări cu 
caleaşca, echitaţie, coborâri 
cu tiroliana, traseul cu 
activităţi şi jocuri, plimbare 
cu ponei, vizită la Ferma 
animalelor, dar şi discotecă, 
filme 3D şi… bălăceală în 
piscină. 
La final, după momentul 
magic al focului de tabără, 
copiii au  mers într-o 
excursie la Valea Zimbrilor 
şi în Centrul istoric al 
Braşovului, pentru ca apoi 
să pornească spre casă cu 
bagajul îndesat de amintiri 
şi bucuroşi să povestească 
pe îndelete despre zilele 
spendide petrecute în 
„aventura stelară".
„În perioada următoare a 

vacanței de vară”, ne-a 
precizat prof. Anca 
Palamar, coordonator 
educativ, „graficul 
activităților extrașcolare 
concepute pentru elevii 
școlii mai cuprinde, printre 
altele: participări la Clubul 
de lectură și la cel de limba 
și literatura franceză, 
activități la Cercul de 
pictură și cel de șah, 
drumeții în pădurea 
Mogoşoaia, Şcoala de vară 
şi Festivalul de film „Cerul 
înstelat al Chitilei", o 
mulţime de activităţi 
sportive ce se desfăşoară 
permanent, dar şi 
participarea la începutul 
lunii septembrie la 
Săptămâna Europeană a 
Sportului”.

Succesul este sinonim cu 
arta copiilor de la Cercul 

În perioada 12-15 iulie, 
elevii chitileni au participat 
la etapa națională a 
Concursului „Prietenii 
pompierilor", care a avut loc 
pe Stadionul Municipal 
„Eugen Popescu" din 
Târgovişte. Competiţia a 
fost organizată de 
Ministerul Educaţiei 
Naţionale, Inspectoratul 
General pentru Situaţii de 
Urgenţă, Inspectoratul 
Şcolar al Judeţului 
Dâmboviţa şi Inspectoratul 
pentru Situaţii de Urgenţă 

„Basarab I" al judeţului 
Dâmboviţa, iar cele 20 de 
echipaje, băieţi şi fete, 
aliniate la linia de start s-au 
întrecut în două probe: 
pista de îndemânare peste 
obstacole şi ştafeta de 400 
de metri cu obstacole.
„După cum era de așteptat, 
a fost o întrecere sportivă 
foarte disputată, în spiritul 
fair-play-ului, în care 
concurenţii, pe lângă lupta 
cu secundele şi obstacolele, 
au avut de înfruntat şi o 
vreme caniculară. 

Echipajelor situate pe 
podium le-au fost acordate 
diplome, medalii şi cupe şi, 
de asemenea, s-au acordat 
şi premiile fair-play 
echipelor de la Şcoala 
„Coresi” din Târgovişte. 
Dincolo de rezultat, a fost o 
oportunitate de a socializa, 
de a ne familiariza cu acest 
gen de concursuri şi a ne 
verifica potenţialul, dar şi 
de a schimba impresii şi a 
lega noi prietenii", ne-a 
spus prof. Marian Gârleanu, 
coordonatorul echipei.

„Olimpiada micilor pompieri"

Show aviatic surpriză

Locuitorii Chitilei au avut 
parte zilele trecute de un 
spectacol aerian pe cât de 
neașteptat, pe atât de 
spectaculos, când o 
formaţie de avioane a 
desfăşurat pe cerul oraşului 
un show de acrobaţie de 
înaltă clasă. Nu a fost vorba 
de un antrenament pentru 
vreun eveniment sau de o 
demonstraţie a forţelor 
NATO, ci de un spectacol 
oferit de „Iacarii Acrobaţi", 

una dintre cele mai 
cunoscute formaţii de 
zburători din România. 
Spectacolul, urmărit cu 
sufletul la gură şi aplaudat 
la scenă deschisă, a oferit 
celor prezenţi momente 
rare de înaltă acrobaţie 
uimitoare, un adevărat tur 
de forţă aeriană şi precizie 
matematică. Autorii show-
ului aviatic surpriză, 
„Iacarii Acrobaţi", sunt 
singura formaţie de 

acrobaţie aeriană din 
România care îşi susţine 
activitatea din fonduri 
proprii şi cu ajutorul 
sponsorilor. Numele lor este 
inspirat de avioanele pe 
care zboară, Yak-52 TW, 
avioane ce au pe fuselaje 
însemnele Forţelor Aeriene 
Regale Române din 
perioada '41-'44, în forma 
Crucii lui Mihai.
Spectacolul Iacarilor, care i-
a făcut să fie îndrăgiţi şi 
apreciaţi de o lume 
întreagă, este un amestec 
unicat de figuri aeriene 
periculoase (vria în formaţie 
sau zborul pe spate în 
formaţie), efecte 
pirotehnice şi muzică şi se 
desfăşoară în amurg, când 
avioanele se angajează într-
o luptă aeriană simulată în 
care folosesc artificii pe post 
de rachete.
Piloții formației, Dan 
Ștefănescu (Pilot 

Comandant Airbus 310), Ioan 
Postolache (Pilot Instructor) 
și Dan Conderman (Pilot 
Comandant Boeing 737), toți 
având mii de ore de zbor, 
participă anual la peste 20 de 
evenimente aviatice în 
Europa şi Asia. 
De altfel, cei dornici să-i 
admire pe piloții care au 

oferit chitilenilor show-ul 
supriză i-au putut admira și 
la mega-show-ul aviatic BIAS 
2016 de la Băneasa, un 
spectacol internațional în 
care ași ai aviației militare și 
civile au oferit publicului 
acrobaţii aeriene uluitoare și 
demonstrații de elită.



Alătură-te echipei noastre!

www.pro-chitila.ro

CONTACT SERVICE AUTO
Telefoane:

0720.555.753 / 0728.929.880
E-mail: office@gemaral.ro

Anunţ angajare

Angajăm manipulant materiale reciclabile zona 
Chitila, salariu 1100 lei. Pentru mai multe informaţii 

ne puteţi contacta la numerele de telefon: 

0755.098.984 sau 021.380.66.25.

http://www.pro-chitila.ro/

